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Protokół nr XXXV/21 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 30 września 2021 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak  

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Kierownik Referatu- Dominika Gąsiorowska  

 Radca Prawny- Piotr Dubicki 

 Kierownik ZGKiM- Aneta Lewusz 

 Kierownik ZWiK- Marek Dudziak 

 Kierownik OPS- Sabina Szlachetka- Andersz 

 Dyrektor MBP- Aldona Łuczak 

 Dyrektor GCKSTiR- Daria Głuszek 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. E. Bojanowskiego w Bojanowie- Teresa Polc 

 P.O. Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska 

 P.O. Dyrektora Przedszkola w Trzeboszu- Karolina Busza  

 Dyrektor Rawickiej Biblioteki Publicznej w Rawiczu- Adrianna Kaczmarek  

 Biadalska Maria 

 Dubiel Hanna 

 Gabin Małgorzata  

 Jankowska Bogusława 

 Pieprzyk Bernadeta  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:07 dokonał Przewodniczący Rady- Pan Jan Moryson. Po 

przywitaniu wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały.  
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Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu dzisiejszym jest szczególna sesja, ponieważ 

żegnamy długoletnich pracowników gminy.  

 

Pan Maciej Dubiel powitał radnych Rady Miejskiej w Bojanowie, zaproszonych gości oraz 

Panie, które odchodzą na emeryturę. Ostatni dzień pracy Pań to 28 września, zatem w dniu 

dzisiejszym są pełnoprawnymi emerytkami. W zeszłym miesiącu żegnaliśmy odchodzącego 

na emeryturę Pana Tadeusza Polca, a dzisiaj Panie odchodzące na emeryturę z Urzędu 

Miejskiego w Bojanowie oraz Panią Marię Biadalską- Dyrektora Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Bojanowie.  

Burmistrz Bojanowa oraz Przewodniczący Rady wręczyli grawerton oraz symboliczne 

bukiety kwiatów Pani: 

- Marii Biadalskiej,  

- Hannie Dubiel,  

- Małgorzacie Gabin,  

- Bogusławie Jankowskiej,  

- Bernadecie Pieprzyk.  

Pan Maciej Dubiel poinformował, że obecne trzy Panie: Maria Biadalska, Hanna Dubiel, 

Bogusława Jankowska gościły we wtorek w Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu i otrzymały 

z rąk Wojewody Wielkopolskiego odznaczenia przyznane przez Prezydenta RP Pana 

Andrzeja Dudy za długoletnią, sumienną pracę na rzecz Gminy Bojanowo.  

Następnie Burmistrz Bojanowa wręczył symboliczną różę Pani Aldonie Łuczak, która objęła 

stanowisko Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie.  

W imieniu Pań emerytek Pani Maria Biadalska podziękowała za miłą współpracę 

Przewodniczącemu Rady, Szanownej Radzie, Burmistrzowi, Zastępcy Burmistrza, 

pracownikom Urzędu, kierownikom, dyrektorom jednostek organizacyjnych i ich 

pracownikom, dyrektorom szkół i przedszkoli, nauczycielom, po czym zapewniła, że 

bibliotekę pozostawia w dobrych rękach i ma pewność, że nadal będzie się rozwijać i tętnić 

życiem.   

 

Słowa podziękowania oraz symboliczny bukiet kwiatów Pani Maria Biadalska otrzymała od: 

- Pani Adrianny Kaczmarek- Dyrektora Rawickiej Biblioteki Publicznej w Rawiczu, 

- Pani Karoliny Busza- P.O. Dyrektora Przedszkola w Trzeboszu, 

- Pani Teresy Polc- Dyrektora Szkoły Podstawowej im. bł. E. Bojanowskiego w Bojanowie, 

- Pani Anny Busza- Noińskiej- P.O. Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie.   

  

Z racji objęcia funkcji Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie, bukiet  

kwiatów z rąk Pani Adrianny Kaczmarek otrzymała Pani Aldona Łuczak. 

 

Symboliczny bukiet kwiatów oraz słowa podziękowania otrzymała również Pani Bogusława 

Jankowska z rąk: 

- Pani Anny Busza- Noińskiej- P.O. Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie, 

- Pani Karoliny Busza- P.O. Dyrektora Przedszkola w Trzeboszu, 

- Pani Teresy Polc- Dyrektora Szkoły Podstawowej im. bł. E. Bojanowskiego w Bojanowie.  

 

O godzinie 9:25 Przewodniczący Rady ogłosił dziesięciominutową przerwę w obradach.   

 

Obrady wznowiono o godzinie 9:35. 
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Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu  

30 września 2021 roku projektu uchwały w sprawie:  

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2021-2034,  

2) dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Bojanowo w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu.   

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

W związku z awarią programu e-sesja i brakiem możliwości przeprowadzenia głosowania 

przy pomocy urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych, wszystkie głosowania podczas XXXV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 

przeprowadzane będą imiennie.  

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał.  

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał głosowało 13 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania jawnego imiennego 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Bartkowiak Jarosław- „za” 

Broniarz Alina- „za” 

Bura Beata- „za” 

Jagodzik Renata- „za” 

Kubis Jan- „za” 

Miekisz Sebastian- „za” 

Moryson Jan- „za”  

Pazoła- Szymańska Ilona- „za”  

Salamon Karolina- „za” 

Stachowiak Dariusz- „za” 

Wałkiewicz Tomasz- „za” 

Woźniak Bogumiła- „za” 

Woźniczka Tomasz- „za” 

 

NIEOBECNI: (2) 

Czerwiński Waldemar, Szczepaniak Ewa 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XXXV sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIV/21/21 z sesji, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2021 

roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
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6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz przebiegu wykonania planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2021 roku.   

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia zasad ustanawiania służebności na nieruchomościach stanowiących 

własność Gminy Bojanowo, 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok,  

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2021-2034, 

d) dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Bojanowo w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu.   

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIV/21 z sesji, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 

2021 roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2021 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-13 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania jawnego imiennego 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Bartkowiak Jarosław- „za” 

Broniarz Alina- „za” 

Bura Beata- „za” 

Jagodzik Renata- „za” 

Kubis Jan- „za” 

Miekisz Sebastian- „za” 

Moryson Jan- „za”  

Pazoła- Szymańska Ilona- „za”  

Salamon Karolina- „za” 

Stachowiak Dariusz- „za” 

Wałkiewicz Tomasz- „za” 

Woźniak Bogumiła- „za” 

Woźniczka Tomasz- „za” 

 

NIEOBECNI: (2) 

Czerwiński Waldemar, Szczepaniak Ewa 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pytań nie było.   

 

Dot. pkt. 6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz przebiegu 

wykonania planów finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2021 roku. 

 

Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że na koniec czerwca 2021 roku dochody gminy zostały 

wykonane w 57,31% i zamknęły się kwotą 23.747.200,49 zł. Wydatki zostały wykonane  

w wysokości prawie w 41% i zamknęły się kwotą 20.226.513,82 zł. Wynik budżetu zamknął 

się nadwyżką budżetową w wysokości 3,5 mln zł. Zostały: 

- spłacone pożyczki w kwocie 170.650 zł,  

- wprowadzone przychody do budżetu w kwocie 1.660.578,11 zł.  

 

Pytań nie było.  

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz przebiegu wykonania planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2021 roku stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia zasad ustanawiania służebności na nieruchomościach stanowiących 

własność Gminy Bojanowo,   
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji 

Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa. 

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania jawnego imiennego 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Bartkowiak Jarosław- „za” 

Broniarz Alina- „za” 

Bura Beata- „za” 

Jagodzik Renata- „za” 

Kubis Jan- „za” 

Miekisz Sebastian- „za” 

Moryson Jan- „za”  

Pazoła- Szymańska Ilona- „za”  

Salamon Karolina- „za” 

Stachowiak Dariusz- „za” 

Wałkiewicz Tomasz- „za” 

Woźniak Bogumiła- „za” 

Woźniczka Tomasz- „za” 
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NIEOBECNI: (2) 

Czerwiński Waldemar, Szczepaniak Ewa 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 września 2021 roku w sprawie ustalenia 

zasad ustanawiania służebności na nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Bojanowo stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok,   

 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak. 

 

W związku z tym, że pytań do projektu uchwały nie było, przystąpiono do podjęcia 

autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania jawnego imiennego 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Bartkowiak Jarosław- „za” 

Broniarz Alina- „za” 

Bura Beata- „za” 

Jagodzik Renata- „za” 

Kubis Jan- „za” 

Miekisz Sebastian- „za” 

Moryson Jan- „za”  

Pazoła- Szymańska Ilona- „za”  

Salamon Karolina- „za” 

Stachowiak Dariusz- „za” 

Wałkiewicz Tomasz- „za” 

Woźniak Bogumiła- „za” 

Woźniczka Tomasz- „za” 

 

NIEOBECNI: (2) 

Czerwiński Waldemar, Szczepaniak Ewa 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 

rok. Uchwałę podjęto 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania jawnego imiennego 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Bartkowiak Jarosław- „za” 

Broniarz Alina- „za” 

Bura Beata- „za” 

Jagodzik Renata- „za” 

Kubis Jan- „za” 

Miekisz Sebastian- „za” 
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Moryson Jan- „za”  

Pazoła- Szymańska Ilona- „za”  

Salamon Karolina- „za” 

Stachowiak Dariusz- „za” 

Wałkiewicz Tomasz- „za” 

Woźniak Bogumiła- „za” 

Woźniczka Tomasz- „za” 

 

NIEOBECNI: (2) 

Czerwiński Waldemar, Szczepaniak Ewa 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 września 2021 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2021 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2021-2034,  

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak. 

 

Pani Renata Jagodzik zwróciła się z zapytaniem skąd powyższy okres- 2034 rok? 

Skarbnik Gminy poinformowała, że związane jest to z tym, że obligacje spłacamy do 

niniejszego roku i dlatego wieloletnia prognoza finansowa musi być na okres roku plus dwa 

chyba, że okres spłaty długu jest dłuższy- wówczas do tego roku.  

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie było. Pan Jan Moryson zarządził głosowanie. Uchwałę 

podjęto 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania jawnego imiennego 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Bartkowiak Jarosław- „za” 

Broniarz Alina- „za” 

Bura Beata- „za” 

Jagodzik Renata- „za” 

Kubis Jan- „za” 

Miekisz Sebastian- „za” 

Moryson Jan- „za”  

Pazoła- Szymańska Ilona- „za”  

Salamon Karolina- „za” 

Stachowiak Dariusz- „za” 

Wałkiewicz Tomasz- „za” 

Woźniak Bogumiła- „za” 

Woźniczka Tomasz- „za” 

 

NIEOBECNI: (2) 

Czerwiński Waldemar, Szczepaniak Ewa 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 września 2021 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2021-2034 stanowi załącznik  

nr 9 do protokołu.  
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Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Bojanowo w celu przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu, 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie- 

Pan Marek Dudziak.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania jawnego imiennego 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Bartkowiak Jarosław- „za” 

Broniarz Alina- „za” 

Bura Beata- „za” 

Jagodzik Renata- „za” 

Kubis Jan- „za” 

Miekisz Sebastian- „za” 

Moryson Jan- „za”  

Pazoła- Szymańska Ilona- „za”  

Salamon Karolina- „za” 

Stachowiak Dariusz- „za” 

Wałkiewicz Tomasz- „za” 

Woźniak Bogumiła- „za” 

Woźniczka Tomasz- „za” 

 

NIEOBECNI: (2) 

Czerwiński Waldemar, Szczepaniak Ewa 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 września 2021 roku w sprawie dokonania 

analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Bojanowo w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Dot. pkt. 9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Dot. pkt. 10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pani Ilona Pazoła- Szymańska zapytała o przyczynę pogorszonej jakości wody w miesiącu 

wrześniu w Bojanowie? 
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Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie wyjaśnił, że aktualnie istnieje 

problem jednym z urządzeń uzdatniających, co powoduje niedostateczne napowietrzenie 

wody- w związku z czym pogorszył się stopień uzdatniania. Parametry wody były badane  

i wykazały powiększenie tylko mętności, pozostałe parametry są zgodne z wymogami.  

W dniu jutrzejszym zostaną podjęte czynności, które przywrócą działanie wszystkich 

urządzeń na stacji uzdatniania wody w Bojanowie.  

 

Pan Jan Kubis podziękował za udrożnienie przejazdu na łączniku pomiędzy ulicą Moniuszki  

a Kurpińskiego.  

 

Burmistrz Bojanowa poinformował, że: 

- w najbliższym czasie ponownie zostaną wystawione na sprzedaż w drodze przetargu działki 

o nr ewid. 605/13 i 605/14 (przy ulicy Czereśniowej),  

- 52% mieszkańców zostało zaszczepionych pierwszą dawką przeciw covid-19 (trzecie 

miejsce w powiecie),  

- w dniu dzisiejszym mija ostatni dzień spisu powszechnego (urząd będzie czynny do godz. 

16:00), w gminie Bojanowo spisało się 93,21% mieszkań (powiat- 86,53%), 

- wpłynęło pismo z Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych, w którym Pani Prezes 

„…ze względu na konstruowanie planów na rok 2022 i kolejne dwa lata, a także konieczność 

przekazania danych na najbliższą Radę Nadzorczą SFPK, proszę o informację w zakresie 

podjętych przez Państwa decyzji, co do wspólnego działania na rzecz przedsiębiorców i tym 

samym zaplanowania środków w budżecie na rok 2022.”. Gmina Bojanowo  

w Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych posiada dwa udziały, czyli 20 tys. zł.  

Została wystosowana prośba do radnych o wyrażenie opinii, czy zwiększamy udziały i tym 

samym planujemy środki w budżecie na 2022 rok, pozostawiamy udziały na dotychczasowym 

poziomie czy występujemy z Funduszu? 

Wszyscy obecni radni wyrazili opinię, aby pozostawić aktualną ilość posiadanych udziałów.  

- w dniu dzisiejszym mija termin udzielenia odpowiedzi Krajowemu Zasobowi 

Nieruchomości odnośnie stanowiska Rady Miejskiej czy będziemy przystępować do 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. Na posiedzeniu Komisji zostały zadane dwa pytania: 

kiedy gmina otrzyma 3 mln zł? kiedy będzie musiała wprowadzić grunt jako swój udział do 

Spółki? Odpowiedzi udzieli Zastępca Burmistrza.  

Pan Krzysztof Kurpisz poinformował, że do końca września jest czas na wyrażenie deklaracji 

przystąpienia do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej, do końca października podjęcie 

uchwały w niniejszej sprawie. Na komisji zostało również zadane pytanie ile gmin  

z Wielkopolski już zadeklarowało swój udział? Planowane jest utworzenie jednego SIM-u  

w Wielkopolsce o nazwie SIM Wielkopolski i na dzień dzisiejszy jest 10 gmin, które już 

zadeklarowały bądź podjęły uchwały. Proces przystąpienia do SIM-u polega na tym, że do 

końca października zobowiązani będziemy do podjęcia stosownej uchwały. W dalszej 

kolejności nastąpi proces tworzenia SIM-u (Spółki). Krajowy Zasób Nieruchomości 

przygotowuje projekt umowy, który otrzymujemy do akceptacji. W momencie, kiedy zostanie 

podpisana umowa, stajemy się członkiem Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej o nazwie 

SIM Wielkopolska. W tym czasie Spółka jest w tzw. przygotowaniu, jeszcze nie funkcjonuje 

w pełni. Udziałowcy mają czas na wniesienie udziałów. Zatem po podjęciu uchwały  

o przystąpieniu do SIM-u, będziemy mogli złożyć wniosek do Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa o kwotę do 3 mln zł, którą w ciągu 6 miesięcy od otrzymania na 

konto gminy- zobowiązani będziemy przelać na konto SIM. Wniesienie udziału w formie 

aportu, czyli ziemi nie odbędzie się w bieżącym roku- w przyszłym roku i dopiero wówczas 

będziemy planować kwotę vat. Zostały przybliżone zasady finansowania. Odpowiadając na 

pytanie odnośnie formy prawnej: będzie to Spółka zo.o., czyli Spółka odpowiada całym 
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swoim majątkiem za zobowiązania, udziałowcy odpowiadają tylko do wysokości 

wniesionych udziałów.  

Radni Rady Miejskiej w Bojanowie jednogłośnie wyrazili deklarację przystąpienia Gminy 

Bojanowo do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.  

      

O godz. 10:26 posiedzenie sesji opuszcza Pan Tomasz Wałkiewicz i Pan Dariusz Stachowiak.  

 

Do pkt. 11. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XXXV sesję o godzinie 1027. 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


